



# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
30 MARS 2017

**Tid: 12:05**

**Plats: Styretrummet**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	SEBASTIAN "ÄNKÅ" BERGSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	PERNILLA "&PILLE" TANNER
KASSÖR	LOTTA "LEJON" BERGBOM
SEKRETERARE	GUSTAV "GUSTAV LINDWALL" LINDWALL
LEDAMOT	SOFIA "KARLSSON" KARLSSON
ORDFÖRANDE F6	REBECCA "VÄLTA" SVENSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK	PETTER "VILSE" MILTÉN
VICE ORDFÖRANDE SNF	JOHAN "WELLO" WINTHER
ORDFÖRANDE FOC	AGRIN HILMKIL (FRÅN 12:12)
ORDFÖRANDE FARM	JOAKIM SÄLLBERG

**§1 Mötets öppnande** Sebastian öppnar mötet kl.12:05.

**§2 Val av justerare** Lotta "Duktig" Bergbom väljs till justerare.

**§3 Föregående mötesprotokoll** Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

**§4 Runda bordet**

• **Kärnstyret:**

- Sebastian har varit på KU, skall prata lokaler och SaFt med PA.
- Pernilla har varit på konferensresa.
- Lotta har varit på konferensresa. Fixar inför kvartalsskiftet i övermorgon.
- Gustav har gjort studentrösten och bokat in en nyckeldag.
- Sofia har varit på konferensresa och hållt skyddsronnd. Har också haft ett möte om det psykosociala läget.

• **FnollK:** har haft teambuilding och varit på utbildning. Petter blev matförgiftad.

• **FARM:** har nästan fixat klart McKinsey-kontraktet. Har pratat med KfKb-sektionen om en gemensam arbetsmarknadsmässa. Förbereder pizzakväll med McKinsey och lunchföreläsning.

• **DP:** var inte här vid runda bordet.

---

Sebastian Bergström  
Ordförande

---

Gustav Lindwall  
Sekreterare

---

Lotta "Duktig" Bergbom  
Justerare



- **SNF:** håller på att planera tisdagens mastersmässa. Ikväll har de asparr, imorgon har de omsits.
- **Foc:** var inte här vid runda bordet.
- **F6:** har arrat gasque som gick bra, och målat märke.

## §5 Info

- Rebecca informerar om att Kalle Glader och GD-foajén har för mycket tillfälliga tillstånd per år. Detta skall fixas med att sektionsarrangemang av karaktären provsits inte skall insynas. Sociala enheten vid Kårledningen skall informera vidare om hur man skall gå till väga. Arrangemangen som berörs behöver inte läggas ner, men skall ändra utformning i någon mån.
- Sofia informerar om skyddsronden. Den gick bra. Flera punkter från förra skyddsronden avklarades. Vi fick en påminnelse om att ta hand om våra tak.
- Sebastian informerar om att få personer kandiderar till FUM. Det är nu öppet mål att komma med som suppleant.

**§6 Mail från Frek** Frek mailade Styret om att de dels vill ha mer förvaringsutrymme, och dels vill öka/inte vill öka samarbetet med sektionen. Det är dock så att Frek svarar mot programmet och är inte en del av sektionen. Förvaringsutrymme bör därför erbjudas av programmet. Sebastian Bergström och Gustav Lindwall skall svara.

**§7 SaFt** Om mindre än en månad bär det av till SaFt i Umeå. Preliminärt åker vi 9 personer.

**§8 Studenrösten** Det uppstår kommentarer om att Flipper/FARM-frågan var otydlig. Det kan erkännas. Många missförstod också att man skall placera färgade pluppar efter vilken årskurs man går i. En sammanställning kommer nästa vecka.

**§9 FiF** Ett stort gäng löpintresserade på sektionen vill utgöra FiF 2017. De är intresserade av att hålla i en hallträning i veckan och löpa. Det verkar bra, men det finns en risk att många av de som är intresserade nu sitter i arrangerande kommittéer nästa år. Det kan leda till tidsbrist. Tills vidare är detta dock en bra lösning.

**§10 Överlämningar** Det ligger i tiden att strömlinjeforma överlämningar. F6 nosar på att experimentera med en F6-wiki som skall fungera som överlämning. Det innebär mycket jobb att starta upp någon form utav överlämningsdatabas. Det kommer dock göra underverk för kontinuiteten, och vara en försäkring för att säkerställa kvalitén på sektionens verksamhet. Spidera har byggt en möjlighet för detta på ftek.se.

Att utveckla detta kan vara en relevant VP-punkt för Styret 17/18.



**§11 Övriga frågor** H-sektionen bjuder in till Styret-kalas på Styret med bubbel, hemmafest tema.

**§12 Nästa möte** Nästa möte blir 06 april 2017.

**§13 Mötets avslutande** Mötet avslutades av Sebastian kl. 12:59.

---

Sebastian Bergström  
Ordförande

---

Gustav Lindwall  
Sekreterare

---

Lotta "Duktig" Bergbom  
Justerare